
Van: Pierre Hendriks [mailto:pierre.hendriks@gmail.com]  

Verzonden: donderdag 21 maart 2019 11:31 

Aan: Reintjes Twan; Janssen Rob; Rodoe Holger; Sonnemans Anke; Griffie 
CC: Tofri Basten; Minet Coenders; Ed en El 

Onderwerp: Ernstige zorgen rond de leefbaarheid van Heijen door de geplande uitbreiding van de 
haven Heijen 

 
Aan de fractievoorzitters van de politieke partijen van gemeente Gennep,  

mevr. Anke Sonnemans (D66), de heren Twan Reintjes CDA), Rob Janssen (SP),  Holger 

Rodoe (VVD), Luc Brouwers (PvdA) en dr.  Jos van der Knaap, Griffier van gemeente 

Gennep, 

  

Hierbij vragen wij dringend Uw aandacht voor het volgende: 

  

Zoals u ongetwijfeld weet, zijn de onderzoeken rond de voorgenomen uitbreiding van de 

haven afgerond. In de MER rapportage zijn de resultaten weergegeven.  

Er is een onderzoek uitgevoerd door bureau Goudappel in opdracht van de havengroep. 

Kort samengevat stellen de onderzoekers dat de geplande uitbreiding van het 

vrachtverkeer geen noemenswaardige effecten heeft op verkeersveiligheid en milieu.  

Wij stellen dat in het onderzoek uitkomsten worden gegenereerd die ons inziens sterk 

vanuit de optiek van de ondernemers lijken te zijn geschreven.  

Met de focus op de verkeersveiligheid halen wij in bijgaande brief punten naar voren 

waar wij grote vraagtekens en ook opmerkingen bij hebben.  

Ons inziens wordt Heijen door de geplande toename van het vrachtverkeer ernstig 

belast. De verkeersveiligheid komt juist sterk onder druk.  

  

Wij als Hèjje Mojjer willen benadrukken dat wij op voorhand niet gekant zijn tegen de 

uitbreiding van de haven i.v.m. werkgelegenheid. Wel willen wij, dat de effecten op de 

leefbaarheid (lees verkeersveiligheid en milieu) zijn geminimaliseerd. In voorwaardelijke 

sfeer zijn dat belangrijke zaken die vooraf helder moeten zijn. Sterker nog: de huidige 

overlast moet worden teruggebracht en niet worden verhoogd. 

  

Een veelbelovend antwoord hierop is gegeven in het coalitieakkoord 2018-2022: 

Daarin is expliciet opgenomen:  

* Haven Heijen: "...Wij zullen bevorderen dat er een alternatieve ontsluiting van het 

bedrijventerrein op de Hoofdstraat wordt gerealiseerd.." 

* Kruispunt Heijen: Het kruispunt Hoogveld-Groote Heeze -Hoofdstraat moet worden 

aangepakt zodat het veiliger wordt voor voetgangers, fietsers (en ook automobilisten), 

met daarbij inachtneming van de plannen van de haven in Heijen." 

  

Voorts willen wij Uw aandacht voor de aanpak van ‘fantasiekruising’ ten noorden van 

Heijen, de problemen rond het pand van dhr. Burgman, woonachtig bij deze kruising en 

de oversteek van de Hoofdstraat ter hoogte van For Farmers. 

Zoals wij begrijpen gaat de procedure rond de ontwikkeling van de haven binnen de 

gemeente gaat van start of is al van start. 

  

Wij roepen U dringend op om Uw belangrijke werk al volksvertegenwoordigers te doen en 

adequaat en voortvarend de belangen van ons dorp te behartigen en Heijen duidelijkheid 

te geven. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Pierre Hendriks, 

Vereniging Hèjje Mojjer 
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